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Από το υπ’ αριθ. 11/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 394/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης προϋπολογισμού έτους 2004 
και οικονομικής ενίσχυσης του Φιλανθρωπικού μη 
Κερδοσκοπικού Συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων 
Α.Μ.Ε. Α. Ν. Ημαθίας  

 
       Σήμερα 24 Μαϊου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-5-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Παναγιωτίδης Κ. Μιχαηλίδης  
2. Α. Γκαμπέσης   Π.Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
10.Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11.Γ. Τροχόπουλος    
12.Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13.Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Χιονίδης, 
Γ.Τροχόπουλος . 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 374/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Η.Σοφιανίδης. 

14.Χ. Φουρνιάδης 
15.Χ. Ντόβας 
16.Σ. Κρομμύδας 
17.Β. Ρήσσου 
18.Κ. Χιονίδης 
19.Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20.Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 377/2004 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Η.Σοφιανίδης, Γ.Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α.Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 402/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κρομμύδας, Α.Δελαβερίδης. 
7)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 407/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, 
Σ.Μηλιόπουλος. 
8)Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 408/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γεωργιάδης, Ι.Καλαϊτζίδης, 
Γ.Ορφανίδης. 

21.Μ. Γαβρίδης 
22.Δ. Δάσκαλος 
23.Α. Δελαβερίδης 
24.Γ. Μιχαηλίδης 
25.Σ. Μηλιόπουλος 
26.Α. Παπαστεργίου 
27.Κ. Πουλασουχίδης 
28.Α. Τσιάρας 
29.Η. Σοφιανίδης 
30.Γ. Ορφανίδης 



 
 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 17° θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-5-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με την αρ. 128/5-5-04 επιστολή του, ο Φιλανθρωπικός μη Κερδοσκοπικός 
Σύλλογος Γονέων και κηδεμόνων Α.Μ.Ε.Α. Νομού Ημαθίας, ζητά την οικονομική 
ενίσχυση του από τον Δήμου Βέροιας για την κάλυψη αναγκών του. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
που αναφέρει ότι "Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου είναι 
δυνατή η παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς 
συλλόγους, που έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση 
λαμβάνεται εφ' όσον η οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το 
επιτρέπει και έχει εγγραφή πίστωση στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε 
καμία περίπτωση δεν μπορεί να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών 
εσόδων του. 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος    έτους και στον Κ.Α. 212.5 
"Προαιρετικές Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία " υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση ύψους 115.000,00 €, με σημερινό υπόλοιπο € 40.000,00 . 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της οικονομικής ενίσχυσης του Φιλανθρωπικού μη 
Κερδοσκοπικού Συλλόγου Γονέων και κηδεμόνων Α.Μ.Ε.Α. Νομού Ημαθίας και να 
ψηφίσει τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω Κ.Α. του προϋπολογισμού του 
Δήμου τρέχοντος έτους. 

Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 20-5-2004 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την απόρριψη του αιτήματος του παραπάνω συλλόγου και προτείνει η όποια 
οικονομική ενίσχυση του να γίνει σε βάρος άλλου Κ.Α. του προϋπολογισμού του 
Δήμου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Η Επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα να μη δοθεί οικονομική ενίσχυση 

και προτείνεται αν αυτή γίνει να δοθούν τα χρήματα από άλλο κωδικό. 
Δήμαρχος: Ο σύλλογος των Παιδιών της Ανοιξης που λειτουργεί εργαστήριο 

στην Αλεξάνδρεια και στον οποίο συμμετέχουν και 17 ή 18 παιδιά από τη Βέροια, 
έχει άμεση ανάγκη χρηματοδότησης. Πέρυσι κάναμε την αρχή και τους δώσαμε 
9.000,00 ευρώ από τον κωδικό αριθμό ενίσχυσης ενδεών κ.λ.π. που έχουμε πίστωση 
50.000,00 ευρώ. Εισηγούμαι να τους δώσουμε και φέτος πάλι 9.000,00 ευρώ από τον 
κωδικό ενίσχυσης ενδεών. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Δεν καταλαβαίνω γιατί κάθε φορά να φτάνουμε εδώ με 

αρνητική απόφαση της Επιτροπής επειδή υπάρχει τυπικό κώλυμα εσείς να κάνετε τον 
καλό στο Δημ. Συμβούλιο. Μπορεί επιτέλους ο Δήμος να συντονιστεί και να έρθει 
μία πρόταση ολοκληρωμένη στο Δημ. Συμβούλιο; 

Δήμαρχος: Αυτός ο Δήμος είναι συγχρονισμένος και το γνωρίζετε πολύ καλά 
εσείς που διατελέσατε και Αντιδήμαρχος και ασκήσατε διοίκηση. Το πρόβλημα είναι τι 
έκανε η Επιτροπή Αθλητισμού, που κακώς πήγε το θέμα εκεί, ή τι εισηγούμαι εδώ; Να 
πάρω την εισήγηση και να γράψω ότι την κάνατε εσείς. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 



Κουρουζίδης: Λέτε να δοθούν τα χρήματα από την ενίσχυση ενδεών για να 
την ψηφίσουμε. Ευθύνη όμως δεν έχει ο Δήμαρχος αλλά εμείς, θα είναι παράνομη 
πράξη γιατί δεν είναι όλοι τους ενδεείς. Κι αυτό το λέω μετά τη στιχομυθία που έγινε 
μεταξύ του Δημάρχου και του συναδέλφου. Κάποιοι θέλουν να φαίνονται εδώ καλοί 
και κάποιοι είναι τα πιόνια που ψηφίζουν σ' αυτούς που προτείνουν. Δεν είναι 
κανένας πιστεύω εδώ μέσα πιόνι, όλοι έχουμε αξιοπρέπεια και θέλουμε να 
εκπροσωπήσουμε αυτό για το οποίο μας έστειλαν οι συμπολίτες μας. Δεν πρέπει μ' 
αυτόν τον τρόπο να ενισχυθεί ο συγκεκριμένος σύλλογος και υπό τον όρο που μπήκε 
στην πρόταση από τον Δήμαρχο. Δεν είναι ενδεείς. Τα χρήματα που εμείς βάλαμε 
στον προϋπολογισμό είναι για τους συγκεκριμένους φτωχούς και δεν μπορούμε να τα 
στείλουμε αλλού. Προτείνω να μην ψηφίσουμε αυτή την πρόταση του Δημάρχου. 

Δήμαρχος: Την ίδια επιχειρηματολογία έκανε και πέρυσι ο κ. Κουρουζίδης, 
την ίδια έκανα κι εγώ και οι δύο δείχνουμε το μέγεθος της ευαισθησίας που έχουμε σ' 
αυτά τα άτομα. Στενοχωριέται ο κ. Κουρουζίδης γιατί για πρώτη φορά Δημοτική 
Αρχή αγκαλιάζει παιδιά με ειδικές δεξιότητες συμπολιτών μας που βρίσκονται σε 
άλλη πόλη. Η απόφαση θα είναι νόμιμη αφού, όπως είπα, δεν θα ψηφίσουμε πίστωση 
από τον κωδικό των ενδεών αλλά θα μειώσουμε την πίστωση από αυτόν κατά 
9.000,00 ευρώ και θα δημιουργήσουμε νέα πίστωση για την οικονομική ενίσχυση του 
συλλόγου. Η απόφαση θα είναι νόμιμη και πρέπει να ληφθεί για να λειτουργήσει 
αυτό το εργαστήρι. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Ηρθε η ώρα κε Δήμαρχε να κάνουμε διάλογο γιατί στα προ 

ημερησίας δεν είχα την ευκαιρία ενώ τώρα μου δίνετε την ευκαιρία. Το Ειδικό 
Σχολείο το έστησε η παράταξη στην οποία δεν ανήκετε και ήμουν από τους πρώτους 
Προέδρους ως νέος δημοτικός σύμβουλος. Είναι εύκολο να λέτε ότι «εμείς σας 
αγαπάμε και ο Κουρουζίδης σας κυνηγάει». Πραγματικά δεν καταλαβαίνετε αυτά που 
λέμε, έχετε αποσυντονιστεί πολιτικά, άλλα λόγια λέτε, έχετε παραπλανήσει τον 
βεροιώτικο λαό αλλά εμάς δεν μπορείτε. Στην πρωτομιλία μου δεν είπα να μην 
ενισχυθούν, αλλά ο τρόπος που προτείνετε είναι παράνομος. Αν έχετε νόμιμο τρόπο 
φέρτε τον και θα διπλασιάσω το ποσόν. Να το διπλασιάσουμε με νόμιμο τρόπο, όχι 
έτσι. Πείτε την αλήθεια, γίνετε λίγο πραγματικός, πράγμα που θα σας βοηθήσει στο 
μέλλον. 

Δήμαρχος: Ο λαϊκισμός του κ. Κουρουζίδη για άλλη μία φορά δεν έχει όρια. 
Αν δεν υπήρχαν σοβαρά θέματα να συζητήσουμε, θα μπορούσαμε να συζητάμε μέχρι 
τις 4 το πρωί μήπως μάθει κάποτε να κάνει διάλογο και λυπάμαι πραγματικά που 
μιλάω μ' αυτόν τον τρόπο σ' έναν παλιό δημοτικό σύμβουλο που θα έπρεπε να 
διδάσκει στους νεότερους τρόπους συμπεριφοράς, λειτουργίας και διαλόγου σ' αυτή 
την αίθουσα. Ξέρω ποιος έκανε και το Ειδικό Σχολείο και το Κέντρο Μέριμνας και τα 
Παιδιά της Ανοιξης. Για τα 17 παιδιά των συμπολιτών μας που πηγαίνουν στην 
Αλεξάνδρεια, τι κάνατε κ. Κουρουζίδη; Τα άλλα να τα πείτε σε άλλους χώρους και 
όχι στην αίθουσα του Δημ. Συμβουλίου που πρέπει να την σέβεστε περισσότερο. 

Πρόεδρος. Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Η ιστορία γράφτηκε, εμείς έχουμε ιστορία αλλά εσείς 15 μήνες 

κενό. Αναφέρεστε συνεχώς στο παρελθόν, που ήσασταν πολιτικώς απών σε κάθε 
μεγάλο έργο και μεγάλη απόφαση αυτής της πόλης και προσπαθείτε το μαύρο να το 
κάνετε άσπρο. Σας γνωρίζουμε από παλιά, ξέρουμε τον καθένα πως σκέφτεται και 
κινείται. Στη συγκεκριμένη περίπτωση από παλιά η ενίσχυση που δόθηκε και δινόταν 
ήταν πάνω από τις οικονομικές δυνάμεις του Δήμου και όχι μ' αυτόν τον τρόπο που 
εισάγετε σήμερα εσείς το θέμα. 



Δήμαρχος: Εσείς κε Κουρουζίδη γράψατε σίγουρα ιστορία αλλά γράψατε και 
μεγάλη μυθολογία. Ενίσχυση των παιδιών της άνοιξης ο Δήμος δεν έκανε ποτέ στο 
παρελθόν και για πρώτη φορά την κάναμε πέρυσι. Η δική σας Δημοτική Αρχή δεν 
είχε ευαισθησίες. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για 
οικονομική ενίσχυση του συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων Α.Μ.Ε.Α. με 9.000,00 
ευρώ και τροποποίηση του προϋπολογισμού έτους 2004 για τη δημιουργία της 
σχετικής πίστωσης; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 27 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα - Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου - Καραχατζή, θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα - Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου -Γεωργιάδου, 
Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, 
Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Ι. Κουρουζίδης. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης. 
Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.-Το από 7-5-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το αρ. πρωτ. 128/5-5-2004 έγγραφο του Φιλανθρωπικού μη Κερδοσκοπικού 
Συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων Α.Μ.Ε.Α. Ν. Ημαθίας. 
3.- Την από 20-5-2004 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2004 για τη 
δημιουργία νέας πίστωσης. 
5.-Την πρόταση του Δημάρχου. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) ως και αυτές του άρθρου 
8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των 
Δήμων και κοινοτήτων». 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας έτους 2004, ως εξής: 
Μεταφέρει από τον Κ.Α. 212.7 με τίτλο «Δαπάνες για περίθαλψη ενδεών» 

ποσό € 9.000,00 και δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με Κ.Α. 212.7α" και τίτλο 
«Οικονομική ενίσχυση Φιλανθρωπικού μη Κερδοσκοπικού Συλλόγου Γονέων & 
Κηδεμόνων Α.Μ.Ε.Α. Ν. Ημαθίας». 

Β) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Φιλανθρωπικού μη Κερδοσκοπικού 
Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων Α. Μ.Ε.Α. Ν. Ημαθίας με ποσό € 9.000,00, για τη 
στήριξη του Κέντρου Αποκατάστασης-Αποθεραπείας Μικτό Κέντρο Διημέρευσης-
Ημερήσιας Φροντίδας Απασχόλησης & Κατάρτισης Ατόμων με Ειδικές Ανάγκες «Τα 
Παιδιά τη ς Άνοιξης». 

Γ) Ψηφίζει ποσό € 9.000,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 212.7α" και τίτλο 
«Οικονομική ενίσχυση Φιλανθρωπικού μη Κερδοσκοπικού Συλλόγου Γονέων & 
Κηδεμόνων Α.Μ.Ε.Α. Ν. Ημαθίας» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2004 για 
να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  394 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  2-6-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


